
 

 
 
 

Kære bestyrelse. 

Referat fra bestyrelsesmøde i Skåde Højbjerg Dagtilbudsbestyrelse den 14.11 2022 kl.19.15 til 21.15.  

Mødet afholdes på Stenvej, Stenvej 101, 8270 Højbjerg 

Der serveres en sandwich, kaffe, the og frugt 

Dagsorden til bestyrelsesmødet, denne gang skal vi mødes på Stenvej 

Mødeleder: formands-skabet v/Dennis og Niels Christian 

Ordstyrer og referent Mette  

Punkt 1:  Stenvej og dets pædagogiske profil v/ Pædagogisk leder Betty Myrup  

Betty fortæller op husets opdeling i tre børnegrupper 0-2,5 år, 2,5-4 år, 4-6 år. Alment dagtilbud med et varieret udbud af 

aktiviteter. De prioriterer udelivet højt både på egen legeplads og de mange skønne steder der er i lokalområdet. Flere at 

familierne er tilknyttet Stenvej med flere børn, så forældrene bliver meget kendte i huset. De er inspireret af NEST, som er måde 

at bygge hverdagen op med struktur m.m. eks. omkring måltiderne, hvor der arbejdes med et rammesat tidsrum, hvor der skal 

være stille. Engageret forældreråd som laver gode arrangementer – så faste traditioner over året.  

Punkt 2: Budget-sparekataloget – høringssvar se vedhæftede. God dialog om konsekvenser af 

sparekataloget og det faktum at det jo ikke er første sparerunde, samt at vi har en meget presset økonomi i forvejen. 

Bestyrelsen kom med pointer og input, som flettes ind i et fælles høringssvar fra dagtilbuddet. 

Punkt 3: Kort info om vores Nye dagtilbudsleder. Mette fortæller kort om ansættelsesforløbet, hvor der 

har været 8 kandidater, som af ansættelsesudvalget reducerede til 4 kandidater som blev indkaldt til 1. samtale, hvor der så gik 

to videre til 2. runde – hele ansættelsesforløbet var præget af enighed. Og ny Dagtilbudsleder Mia Stein er valgt af et enigt 

ansættelsesudvalg.  

Punkt 4: Info om det nye Kvalitets Tilsyn og opsamling af tidligere. Der har været en 

kombineret lærings -og tilsynssamtale, hvor der er samlet op arbejdet med læreplan, Stærkere læringsfællesskab og det 

hidtidige tilsyn med kvaliteten, som hidtil har været udført at pædagogisk leder og dagtilbudsleder. Referat vil komme på 

hjemmesiden. 

 

Og det løse + Evt.: 

• orientering om kostafstemning 2022 - jeg har svaret at vi ikke ønsker aldersopdelt. Breve er sendt ud til alle forældre 

og der kommer og en stemmeseddel i E-Boks.  

• Vi har fået 285.000, - kr. som kompensation for øgede udgifter i 2022 – disse bliver i ”fælleskassen” indtil videre – da 

der pt. er underskud samlet set. 

 

 

Tak for et godt og aktivt møde 

Mette Bjerregaard 

Konst. Dagtilbudsleder 

 

 

 

 


